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INFORMATIEVE RAAD 11 MEI 2017  
Notulen van de vergadering 

 

Voorzitter: mevrouw H.G. Uiterdijk 

Griffier: de heer H. Nubé 

 

Tevens aanwezig: de heer J. van Loenen (PvdA), de heer C. Ouwendijk (PvdA), mevrouw 

F.A.L. Polsbroek (PvdA), de heer J.A. Jägers (VVD), mevrouw B.H.M. Wielage (VVD), 

mevrouw R. Herder (Leefbaar Diemen), de heer M.A.B. Rietveld (Leefbaar Diemen), de heer 

J.G.M. Sikking (Leefbaar Diemen), de heer H. Berkhout (D66), de heer K. de Haan (D66), de 

heer L.R. Smits (Diemen Linksaf), mevrouw A.M. Wijnbergen-Liezen (Diemen Linksaf), 

mevrouw N. van Engelen (GL), mevrouw H. van ‘t Riet (GL), mevrouw S. Raveling (PvdO) en 

de heer W.H. van Vugt (SP)    

Vanuit college aanwezig: burgemeester E. Boog, wethouder R.P. Grondel, wethouder J.D.W. 

Klaasse en wethouder A.J.M. Scholten 

 

1. Opening en mededelingen door de voorzitter, vaststellen agenda 

 

De voorzitter heet iedereen van harte welkom. 

Met de agenda wordt ingestemd. 

 

2. Mededelingen portefeuillehouder 

 

Wethouder Scholten meldt dat de sloop in de Arent Krijtstraat wederom stil ligt. De 

Arbeidsinspectie heeft het stilgelegd omdat er weer asbest is gevonden. Het is vervelend dat 

de opdrachtgever dat niet spontaan meldt. Binnenkort gaat de sloop vast weer verder. 

 

VVD hoort al vanaf januari dat het regelmatig stil ligt vanwege het vinden van asbest. Kan 

het wel wat betreft welstand dat het gebouw er zo bij blijft staan? 

 

Wethouder Scholten geeft aan dat het een paar keer is opgestart en dan weer stilgelegd. De 

gemeente heeft daar geen enkele grip op vanwege wetgeving uit Den Haag. De eigenaren 

van het pand zijn op welstandsexces aangeschreven en er zijn dwangsommen opgelegd. 
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VVD constateert dat het blijkbaar in Bergwijkpark wel kon en daar zal in de oude 

kantoorpanden uit dezelfde periode best asbest hebben gezeten. Het heeft dus blijkbaar niet 

alleen met de regelgeving uit Den Haag te maken. 

 

Wethouder Scholten legt uit dat het verschil tussen Holland Park en de Arent Krijtstraat de 

professionaliteit van de opdrachtgever is. 

 

Leefbaar Diemen merkt ten aanzien van het volgende agendapunt op dat in de 

raadsvoordracht de datum van 21 april 2016 staat en bij 3c staat € 685.000 doteren aan de 

Reserve grondzaken. In iBabs staat echter bij de jaarrekening 13 april 2016 en bij 3c staat 

710.000 doteren. Welke van de twee raadsvoordrachten is valide? 

 

Wethouder Scholten geeft aan dat de stukken nog zullen worden aangepast voordat ze in de 

definitieve besluitvorming komen en 710.000 is correct. 

 

De voorzitter deelt mee dat de jaarrekening nog een keer informatief wordt behandeld op 15 

juni aanstaande in aanwezigheid van de accountant. 

 

3. Jaarrekening 2016 m.u.v. sociaal domein 

 

GroenLinks begrijpt wat betreft de onderbenutting van de AWBZ dat het aantal klanten dat 

de indicatie daadwerkelijk verzilverd lager ligt dan het aantal klanten dat er recht op heeft. Is 

duidelijk waardoor dit komt? De jaarrekening laat een mooi resultaat zien en het is fijn dat de 

algemene reserve weer wat kan worden aangevuld. Door de nieuwe verdelingssystematiek 

zullen de BUIG-gelden dit jaar een ander plaatje laten zien maar dat voelt een beetje als 

heen en weer worden gewalst door het rijk. 

Mooi is het hoge aantal bemiddelingen dat heeft plaatsgevonden want Diemen voor elkaar 

bestaat nog niet zo lang in deze vorm. De scholen kunnen nu op een makkelijker manier 

voorlichting geven met betrekking tot inkomensondersteunende maatregelen. Ook mooi is 

dat de deadlines die genoemd worden in de plannen met betrekking tot de klimaatadaptatie 

gehaald kunnen worden. Goed is dat gewerkt wordt met de applicatie Op orde waardoor de 

handhavers op straat minder lastig worden gevallen door administratie. 

Er is al aangegeven dat de kwaliteit van het gft-afval is achteruitgegaan door de nieuwe 

vulopeningen. Daarnaast worden geluiden in het dorp gehoord dat de bakken vaak vol zijn of 

dat de bak of de opening ervan niet in orde is. Hoe wordt op de klachten die hierover 

binnenkomen gereageerd want de indruk bestaat dat de klachten niet altijd goed worden 

opgevolgd door de Meerlanden. 

Dat het ambtelijk apparaat tegen zijn grenzen aanloopt wat betreft de herontwikkelingen De 

Sniep en Holland Park baart zorgen. Hierdoor mag geen uitval gaan ontstaan. 

 

SP constateert dat in de raadsvoordracht de datum van 13 april 2016 staat maar dat zal 

2017 moeten zijn. In de tekst staat dat op 21 april de eerste versie van de jaarrekening naar 

de raad is gestuurd maar de vraag is of die datum klopt. 

 

PvdO leest op pagina 88 dat de kernvoorraad ineens met 150 is gestegen. Waar komt dat 

vandaan? 
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Diemen Linksaf vindt het zorgelijk dat hoge eigen bijdragen van invloed zijn op 

vervoersmiddelen en woonvoorzieningen. Het is zorgelijk dat de individuele voorzieningen 

jeugd veel forser zijn dan geraamd. De fractie is erg blij met het succes van de citymarketing. 

Het is fijn dat meer inwoners zich verbonden voelen met Diemen. Het is goed om gebruik te 

maken van de vrijwilligers van Samen Veilig. Het idee is dat hennepteelt, heling en illegale 

bewoning keihard worden aangepakt. Goed is de inzet van jeugdcoaches bij overlast door 

jongeren. De gemeente moet blijven inzetten op het aanbieden van alternatieven voor 

hangjongeren. De raad pleit voor het openhouden van metrolijn 53. 

Goed is dat wordt geïnvesteerd in de achterstanden bij taalontwikkeling van kinderen. De 

fractie is voorstander van een middelbare school. Een leuk initiatief is het betrekken van 

basisschoolleerlingen bij de gemeenteraad. Er moet ruim aandacht zijn voor bijzondere 

bijstand voor jongeren uit gezinnen met lage inkomens op sport-, muziek- en cultureel 

gebied. Fijn is dat de regeling gratis openbaar vervoer een groot succes lijkt te zijn en dat de 

gemeente zich heeft aangesloten bij de Operatie steenbreek. De gemeente moet bij de 

corporaties blijven aandringen op de bouw van sociale woningbouw. 

 

PvdA kan zich vinden in de gevraagde beslissingen. Het is fijn dat als wordt teruggekeken 

naar 2010 er geen overhaaste bezuinigingen zijn doorgevoerd door het college en dat 

overschotten in de algemene reserve zijn opgenomen. 

Er is een onderzoek geweest naar de omgevingssensitiviteit van de ambtelijke organisatie. 

Dit richt zich enerzijds op de competenties van de medewerkers en anderzijds op het 

ervaren van voldoende politiek bestuurlijke rugdekking. Het zou fijn zijn als een keer wordt 

verteld hoe hieraan wordt gewerkt. 

Bij het toeleiden van doelgroepkinderen naar de voorschoolse voorziening wordt gezegd dat 

dit bijdraagt aan een groter bereik in Diemen maar het doel is toch dat deze kinderen dan 

een betere opstap hebben naar het primair onderwijs en hun kansen vergroten in het 

onderwijs? 

Op pagina 50 wordt gesproken over de kleurcode die varieert van groen tot rood. Er zijn 22 

vestigingen onderzocht en maar twee hebben de kleur groen, 17 een geel en drie een rood 

risicoprofiel. Waar komt dat grote verschil vandaan? 

In het programma Sport wordt gezegd dat er meer aanbod is dan voorheen van dans en 

ritmische beweegactiviteiten en dat dit ten koste lijkt te gaan van de traditionele 

gymvereniging. Is dit een probleem of gewoon een constatering? Er staan een aantal leuke 

typefouten in de jaarrekening maar die zullen worden doorgegeven aan de ambtenaren. 

 

VVD constateert een positief resultaat van 6,4 miljoen. Dat komt onder andere door de 

verkoop van de parkeergarage met een bedrag van 2,4 miljoen. De BUIG levert 1,8 miljoen 

op maar de verwachting is dat dit volgend jaar anders gaat lopen. Er is minder gebruik 

gemaakt van de Wmo maar de hoge eigen bijdrage op voorzieningen remt mensen om er 

gebruik van te maken. In de praktijk blijkt dat sommige mensen zelfs achteraf spijt hebben 

dat ze de voorziening hebben aangevraagd want als ze hadden geweten hoeveel ze 

moesten betalen hadden ze het achteraf zelf wel geregeld. Hier moet een discussie over 

gevoerd worden. Alle activiteiten die worden beschreven zien er goed uit met Holland Park 

en De Sniep en de nieuwe appartementen die het afgelopen jaar zijn verrezen in Diemen 

alsmede de goede zorgvoorzieningen in de Brede Hoed. 

Duo+ heeft een hoog risico van € 750.000. Als er nieuwe activiteiten bijkomen is het niet 

verwonderlijk dat er nog kosten bijkomen en de VVD zal dat kritisch blijven volgen. Ook het 
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college moet kritisch blijven nadenken over Duo+ en kijken of de activiteiten die gedaan 

worden nog steeds in het belang zijn van Diemen. 

Zorgelijk is de solvabiliteit die op 17% staat. Dat heeft alles te maken met de hoge 

schuldpositie van de gemeente. Pas bij 30% gaat de gemeente uit het rood, dus er is nog 

wel iets te doen. Hoe denkt de wethouder over dat getal en de schuldpositie? De accountant 

vraagt ook aandacht voor het groot onderhoud wegen. De vraag is of wel goed wordt begroot 

omdat veel minder wordt uitgegeven dan geraamd. Het college verwacht de achterstand in 

het groot onderhoud weer in te halen en daarom blijft de dotatie aan de voorziening. Die 

achterstand baart wel zorgen want in Diemen Noord is het eerste deel met allerlei hobbels 

uiteindelijk afgerond maar het duurt lang voordat het tweede deel aan de beurt is. Komen er 

geen problemen door het uitstel van een aantal geplande werkzaamheden?  

 

Leefbaar Diemen vraagt wanneer de gemeente aangifte vennootschapsbelasting gaat doen, 

zeker in het licht omdat er in het verleden veel verliezen zijn geleden. Bij de Brede Hoed is er 

risico dat er leegstand ontstaat en omdat het pand voor 10 jaar wordt gehuurd en de 

gemeente voor 15 jaar investeringen heeft gedaan. Bovendien vinden sommige instellingen 

dat ze wel erg veel moeten betalen om daar een kamertje te huren. Voorts bestaat het risico 

dat er instellingen uit gaan stappen. 

Wat is de reactie van het college op de opmerking van de accountant dat de 

onderhoudsplannen groot onderhoud wegen moeten worden herzien? Zijn er activiteiten 

geweest van hackers met een niet ontwrichtend karakter? In het kader van Duo+ zijn er 

concrete afspraken gemaakt over dienstverleningsovereenkomsten. Betekent dit dat er 

concrete data zijn wanneer de DVO’s op tafel liggen? 

 

D66 vraagt hoe vreemd het is om op basis van de maximale parkeerdruk in een wijk die is 

afgenomen te concluderen dat de parkeerdruk is afgenomen. Wat is dan het nut van deze 

indicatoren in de jaarrekening? Kan worden verteld op welke wijze de parkeerdruk nu wordt 

gemeten? Er hebben meer cliënten een beroep gedaan op de schuldhulpverlening maar uit 

cijfers van het jaarverslag 2015 is gebleken dat de over 2015 verstrekte informatie niet juist 

was. Waar kwam die verstrekt onjuiste informatie dan vandaan en als in de loop van 2016 

bleek dat de cijfers uit 2015 niet klopten, waarom is het dan in de jaarrekening niet 

aangepast bij de realisatie voor 2015? 

Er zijn berichten dat meer dan 100 gemeenten datalekken hebben gemeld uit het GBA en 

dat er in andere onderdelen van de gemeentelijke automatisering vaak 

beveiligingsproblemen zitten. Zijn er ook in Diemen situaties geweest met 

beveiligingsproblemen? Is er in Diemen ooit sprake geweest van een datalek dat moest 

worden gemeld? 

 

De heer Boog meldt ten aanzien van het onderzoek dat is gedaan naar de 

omgevingssensitiviteit dat hier uitgebreid op is ingegaan tijdens de avond over participatie- 

en communicatiebeleid. Geprobeerd wordt via Koers op initiatief een aantal dingen in gang 

te zetten, ook als het gaat om competenties van huidige en toekomstige medewerkers en de 

rugdekking. Het is van belang dat wanneer medewerkers uit de gebaande paden willen 

treden zich ook gedekt voelen door het politiek bestuur. Dat krijgt een plek in Koers op 

initiatief en in het nieuwe participatie- en communicatiebeleid evenals de conclusies die de 

rekenkamer heeft getrokken uit eerdere onderzoeken. 
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Geprobeerd wordt om de touwtjes wat strakker aan te trekken op het gebied van openbare 

orde en veiligheid en om gebruik te maken van de bevoegdheden van de burgemeester, de 

gemeente en die andere partners hebben. Binnenkort wordt teruggekomen op het onderwerp 

ondermijnende criminaliteit en dan zal de raad worden meegenomen in de aanpak op dit 

gebied die met de andere partners is vormgegeven. 

Zeker op het gebied van financiën kijkt het college goed naar alle ontwikkelingen binnen 

Duo+ en daarbij wordt het belang van Diemen voorop gesteld. Op de korte termijn wordt 

gezien dat een aantal dingen niet zo goed lopen maar de focus is juist op de lange termijn 

gericht, dat op een aantal onderdelen inhoudelijke voordelen worden gezien voor Diemen en 

het strategisch belang dat die samenwerking is gekozen omdat de gemeente op middellange 

termijn zelfstandig wil blijven. 

Er zijn incidenten geweest als het gaat om informatiebeveiliging. In maart 2016 heeft RTL 

gepubliceerd dat 46 van de 175 onderzochte websites van gemeenten kwetsbaar waren als 

het gaat om persoonsgegevens. Toen de gemeente dit bericht kreeg van RTL is het gat 

direct dicht gezet. Er hebben geen gegevens op straat gelegen en de gemeente heeft geen 

formele melding hoeven te doen van incidenten. 

 

Wethouder Scholten zegt dat het college uiterst tevreden is over het resultaat van de 

jaarrekening ondanks een aantal incidentele meevallers. Dit heeft ook geleid tot verbetering 

van de solvabiliteit. Als wordt gekeken naar de schuldpositie van de gemeente en de 

betaalbaarheid van rente en aflossing op termijn is de financiële situatie adequaat. Het zou 

prettig zijn als de solvabiliteit nog verbetert maar dat is geen beleidsdoel. De solvabiliteit is 

met deze schuldpositie voldoende om het beleid uit te voeren en de reserves zijn voldoende 

robuust om klappen op te vangen. In de kadernota zullen ook de financiële consequenties 

van de toekomstige groei in kaart worden gebracht. Het zal ongetwijfeld gebeuren dat de 

rente in de toekomst weer hoger wordt maar dat betekent niet dat die rente niet betaald kan 

worden. 

De groei van Diemen levert extra werk op bij de mensen die met de fysieke omgeving bezig 

zijn en dat heeft invloed op de gehele organisatie omdat nieuwe bewoners ook paspoorten 

moeten hebben et cetera. In Holland Park zijn nagenoeg alle bouwvergunningen verstrekt. 

Er is voor de lange termijn een financiële voorziening hiervoor opgenomen en in de 

kadernota zal verdere invulling worden gegeven aan de uitbreidingen in het ambtelijk 

apparaat. Ook in de tweede kwartaalbrief zullen wat voorstellen op dat gebied worden 

gedaan. De gemeente is hiermee voorzichtig maar er moet ook worden gezorgd voor een 

fatsoenlijk accommoderen van de groei. 

De data in de stukken zullen worden aangepast. Het is een definitiekwestie wat precies de 

sociale kernvoorraad is. Er wordt gekoerst op de opgave van de corporaties van huren onder 

de eerste en tweede aftoppingsgrens. Inmiddels is de wetgeving veranderd en is het begrip 

kernvoorraad niet meer zo relevant. Vroeger was dat een stuurmiddel om te kijken of er 

voldoende voorraad is om ook woningen aan de allerlaagste inkomens toe te wijzen. 

Inmiddels heeft de wetgever geregeld dat de corporaties de huur moeten verlagen, 

afhankelijk van het inkomen van degene die daar gaat wonen. In het kader van de komende 

Woonvisie zal hierop worden teruggekomen. 

De wetgever heeft aangegeven wanneer de gemeente wel of niet 

vennootschapsbelastingplichtig is, welke onderwerpen daarbij horen en in de 

overgangssituatie zijn er zaken waar wel of niet aangifte van hoeft te worden gedaan. Als 

alle aanwijzingen worden gevolgd hoeft de gemeente geen aangifte te doen. De wetgever 
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heeft ook heel veel geregeld over hoe verliezen uit het verleden kunnen worden 

gecompenseerd. De fiscaal adviseur en de accountant hebben het getoetst en er kan voor 

deze aanpak worden gekozen. Dit betekent dat de gemeente voorlopig geen 

vennootschapsbelasting gaat betalen. 

Wat betreft metrolijn 53 is er bij het GVB beweging dat er ook nog op andere varianten wordt 

gestudeerd en dat wordt gesteund door de betreffende wethouder van de gemeente 

Amsterdam. Wat betreft het betaald parkeren geven de getallen de maximale en minimale 

parkeerdruk. Als de getallen over enige jaren naast elkaar worden gezet kan daar een trend 

uit worden gehaald dat het omhoog of omlaag gaat maar als het in een jaar een paar procent 

omhoog gaat kan niet meteen de conclusie worden getrokken dat de parkeerdruk toeneemt. 

Het is dus een indicator. 

 

D66 vraagt vanaf welk percentage er wel wat over kan worden gezegd. 

 

Wethouder Scholten zegt dat hier nog uitgebreid op wordt gekomen. In sommige situaties 

zoals bijvoorbeeld in de Anne Frankwijk zie je dat in sommige straten de parkeerdruk heel 

hoog is maar dat dit niet het geval is gemiddeld over die wijk. Daar zit wegingsruimte in. De 

indicator wordt wel gebruikt om met extra aandacht daar tellingen te houden en als de 

indicator op 50 of 60% staat gaat er niet geteld worden met de overweging om daar een 

blauwe zone in te voeren. 

 

Wethouder Grondel geeft aan dat de onderbesteding bij de AWBZ te maken heeft met 

klanten die de indicatie niet hadden verzilverd. Soms vragen mensen een indicatie aan voor 

de zekerheid. Soms maken mensen er geen gebruik van omdat ze niet tevreden zijn over het 

aanbod. Dat betekent dat er op papier meer geld werd uitgegeven dan in werkelijkheid. Door 

voorlichting, het Brede Hoed-netwerk en huisartsen informeren over de mogelijkheden die er 

zijn kunnen mensen worden geïnteresseerd om alsnog gebruik te maken van voorzieningen 

die er zijn.  

65% van de gemeenten had vorig jaar een tekort op de BUIG. Modellen zijn altijd in 

beweging. Het Rijk en gemeente hebben de eigen bijdrage wat verlaagd. Het blijft moeilijk 

om te voorspellen wat de eigen bijdrage zal zijn maar dat wordt altijd in gesprekken wel 

geprobeerd. 

Het doel is om meer mensen te hebben op de peuterspeelzalen zodat kinderen beter 

toegerust aan de basisschool beginnen. De landelijke inspectie van de GGD hanteert een 

model voor de keuring van kinderdagverblijven van groen tot rood. Rood betekent dat de 

inspectie er extra goed naar kijkt. Geel is de gemiddelde kwaliteit. Groen is dat het zo op 

orde is dat daar dit jaar niet langs hoeft te worden gegaan. Bij Rood wordt gezegd dat de 

instelling een maatregel moet nemen en een half jaar wordt gekeken of het ook is gedaan. 

 

GroenLinks merkt op dat in de begroting een bepaald doel wordt gesteld ten aanzien van de 

groene categorie. Dat laat zien dat die doelstelling nog niet wordt gehaald. 

 

Wethouder Grondel geeft aan dat het enige instrument dat de gemeente heeft is de GGD 

inspecties te laten doen. Het gaat hier om commerciële kinderdagverblijven die zelf 

verantwoordelijk zijn. Het doel is gezet om een eindpunt te hebben of de gemeente zich echt 

grote zorgen moet maken. Het belangrijkste om te zien is of de gele langzamerhand groen 

worden en zo niet, om dan een gesprek met de GGD te hebben. 
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GroenLinks vraagt of het dan niet beter is om een maximum aan rode opvangcentra in de 

begroting neer te leggen. 

 

Wethouder Grondel vindt dit relatief. Het is een manier om met elkaar een discussie te 

kunnen voeren over hoe het zich ontwikkelt. De tekst in de risicoparagraaf over de Brede 

Hoed staat er al vijf jaar in. Toen de Brede Hoed startte was bekend dat dit risico werd 

gelopen. Er komt geen leegstand voor. Bepaalde instellingen zoals bijvoorbeeld de 

ouderenzorg wordt in de huur gesubsidieerd omdat de gemeente graag wil dat die daar zit. 

Partijen willen er graag zitten omdat het de kwaliteit van samenhang en samenwerking 

oplevert. Er is inderdaad een risico dat wanneer de verhuurder niet meer wil dat de 

gemeente het huurt een aantal investeringen nog niet is afgeschreven maar dat risico is erg 

laag. 

De cijfers over de schuldhulpverlening komen van de Plangroep. Inmiddels is afscheid 

genomen van de Plangroep. Het is inderdaad niet tijdig verwerkt in de cijfers. 

 

Wethouder Klaasse legt uit dat er aanpassingen zijn geweest als het gaat om de 

afvalinzameling. Dan gaat het om het vergroten van de vulopeningen van de gft-containers 

en het ondergronds brengen en verplaatsen van brengparkjes. De afgelopen maanden is de 

Meerlanden bezig geweest om de gevolgen te monitoren en de komende maanden worden 

de resultaten hiervan onderzocht. Dan kan worden gezien waar er bijvoorbeeld brengparkjes 

zijn die te veel belast worden, of de kwaliteit van het gft-afval wel van voldoende niveau is et 

cetera. 

Gezien de schaal waar Diemen naar toegroeit is een middelbare school misschien wel een 

noodzakelijke toevoeging aan het voorzieningenniveau, zeker als wordt gekeken naar de 

druk op de middelbare scholen in de omgeving. In Weesp zal op een gegeven moment de 

school vol zitten en kunnen Diemense kinderen er niet meer naar toe. De gemeente kan 

echter geen school starten. Daar is een schoolbestuur voor nodig. Het afgelopen jaar zijn er 

wel concrete stappen in gezet en hopelijk worden die stappen binnenkort zo concreet dat 

daar ook de raad in kan worden meegenomen. 

Citymarketing is een heel complex proces met heel veel doelstellingen en instrumenten die 

worden ingezet. De eerste jaren zijn daar goede stappen in gezet en het wordt verder 

uitgebouwd. Aan alle fractievoorzitters zal een heel informatief boek over gebiedsmarketing 

worden aangeboden. 

 

PvdA zou graag zien dat het boekje aan alle raadsleden wordt gegeven. 

 

Wethouder Klaasse merkt op dat deze boekjes € 25 per stuk kosten en misschien zelfs al 

zijn uitverkocht. De verschuiving van gymnastiek naar ritmische beweegactiviteiten en dans 

is een constatering vanuit het feit dat bewegen goed is. Voor de gymnastiekvereniging is het 

wellicht een probleem en voor dansscholen is het een heuglijke ontwikkeling. 

De herinrichting van Diemen Noord is de afgelopen tijd vertraagd geweest ten opzichte van 

de planning van vier jaar geleden. In Buytenstee zijn er een paar dingen voorgevallen 

waarvan is geleerd. Dit wordt nu beter en slimmer aangepakt, beginnend bij Vogelweide. Dat 

proces verloopt volgens planning. Volgende week donderdag is de presentatie van het 

schetsontwerp en als alles goed gaat kan in het najaar de schop in de grond. Vervolgens 

zullen de twee laatste buurten van Diemen Noord aan bod komen. De laatste drie buurten 
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worden gedaan in de voorgenomen snelheid van planning. Overigens wordt er nu gewerkt 

aan een nieuw programma groot onderhoud voor de periode 2017-2022. 

 

De heer Boog merkt ten aanzien van de DVO’s voor Duo+ nog op dat de afspraak is 

gemaakt dat in het vierde kwartaal 2017 op alle taakvelden dienstverleningsovereenkomsten 

zijn vastgesteld door het bestuur zodat hiermee per 1 januari 2018 kan orde gewerkt. Op 

advies van Diemen worden de DVO’s als het gaat om communicatie en de P&C taken als 

eerste vastgesteld. 

 

VVD constateert dat de raadsleden niet zo goed uit de voeten kunnen met de indicatoren 

qua sturing en wat het resultaat daarvan is in het afgelopen jaar. Daar zal alsnog naar 

moeten worden gekeken. 

 

PvdA memoreert dat vooral de VVD fractie een sterk voorstander was van indicatoren. 

 

VVD stelt dat vooral de PvdA wethouder erg voor deze nieuwe methode was. Dan ging het 

om de knoppen waar je aan kunt draaien en dat de begroting niet meer zo belangrijk was. 

 

Wethouder Scholten benadrukt dat hij niet heeft gezegd dat de begroting dan niet belangrijk 

was. 

 

VVD memoreert dat de wethouder heeft gezegd dat de indicatoren het belangrijkste 

sturingsinstrument worden maar het komt er niet uit dat de raad hierop kan sturen. 

 

Wethouder Scholten merkt op dat de ene indicator een wat helderder doelstelling aangeeft 

dan de andere en sommige indicatoren geven een duiding aan van een situatie. Het is een 

kapstok voor gesprek. Als de ambitie SMART is geformuleerd kan daarover in 

begrotingstermen worden gediscussieerd. Met elkaar wordt geprobeerd om die doelen 

helder te krijgen en daar hoort soms ook geld bij. Zelfs landelijk gaat de commissie BBV 

kengetallen voorschrijven. 

 

VVD zegt dat als de eigen bijdrage zo hoog is dat mensen er niet voor kiezen om van de 

Wmo gebruik te maken daarover moet worden nagedacht en dat betekent ook dat mensen 

goed moeten worden geadviseerd of het slim is om iets vanuit de Wmo te doen of dat ze het 

veel beter zelf kunnen betalen. Dat gebeurde niet altijd goed want er is wel eens een incident 

geweest. 

 

Wethouder Grondel wijst erop dat als mensen zelfs 100% van de kosten via de eigen 

bijdrage betalen het toch nog steeds een service kan zijn. Bij schoonmaak weten 

bijvoorbeeld de mensen dat ze een schoonmaker krijgen die uit een organisatie komt, die 

vervangen wordt als die ziek of met vakantie is, en mensen ook klachten kwijt kunnen als het 

niet goed gaat maar volgend jaar wordt verder gegaan met de discussie over de eigen 

bijdrage. 

 

4. Meerjarenperspectief Grondzaken 2016 

De voorzitter wijst erop dat hierbij een aantal geheime bijlagen zitten die de raad moet 

bekrachtigen. De raad stemt hiermee in. Gezien het feit dat er raadsleden zijn die over de 
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geheime bijlagen het woord willen voeren wordt dit agendapunt achter gesloten deuren 

behandeld. 

 

De voorzitter sluit de openbare vergadering om 21.22 uur. 

 


